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Πρακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε συνεδρία που έγινε στα γραφεία
του Συμβουλίου στις 17/07/2017.
Ap. πρακτικών 17/2017.
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Θέματα

1. Επικύρωση πρακτικών

Έγινε ανάγνωση, έγκριση και υπογράφηκαν τα πρακτικά με αριθμούς 15/2017 και
16/2017.

Στα απορρέοντα από την συζήτηση των αποφάσεων είχαμε την απόφαση για τηνe αγορά υπηρεσιών τοπογράφου που να μας βάλει την ρυμοτομία επί της οδού Απ. Αντρέα
(

Στο αίτημα της κυρίας για περισσότερα μέτρα άδειας χρήσης του
δημοσίου τα μέλη αποφάσισαν ομόφωνα να τις παραχωρηθούν όσα ο Γραμματέας θεωρεί
ότι είναι διαθέσιμα δηλαδή 34 τμ. Επίσης να τοποθετηθεί πινακίδα απαγόρευσης
στάθμευσης στο παρακείμενο χώρο στάθμευσης ποδηλάτων.

Στο ερώτημα του κυρίου Κυριάκου Φουτά για το τι κατασκευές επιτρέπονται στην
πλατεία η θέση όλων ήταν ότι επιτρέπονται μη μόνιμες κατασκευές στο χώρο που
παραχωρείται για άδεια χρήσης. Ο κύριος Μάρκος Φουτας είχε την άποψη να δοθεί
αναλυτική λίστα για ~ο τι επιτρέπεται και ο κύριος Θεοδούλου να μην επι-pρέπεται καμία
κατασκευή.
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2. Θέματα προσωπικού

2.1 Ανοίγοντας την συζήτηση ο Γραμματέας ανέφερε ότι θα υποβάλει γραπτώς εισήγηση
για την ενίσχυση με νέο προσωπικό, απαραίτητο για την διεκπεραίωση των εργασιών του
συμβουλίου. Η εξέταση της εισήγησης θα γίνει σε μεταγενέσταρη συνεδρία.

2.2 Έγινε κατάθεση κατάστασης αδειών ασθενείας για το 2017. Μπροστά στο φαινόμενο
αυξημένων αδειών ασθενείας ο Πρόεδρος και τα μέλη ζήτησαν να έχουν ξεκάθαρη εικόνα
για τα δικαιώματα προσωπικού και του επιμερισμού του κόστους τέτοιων αδειών. Με
ομόφωνη απόφαση ανέθεσαν στον Γραμματέα να ζητήσει νομική συμβουλή επί το
θέματος, αν το κρίνει αναγκαίο.

-
3. Διάφορα θέματα

Μετά από συζήτηση διαφόρων θεμάτων πάρθηκαν οι ακόλουθες αποφάσεις:

3.1 Να εγκρίνει αποζημίωση ύψους 500 ευρώ στη κυρία
για ατύχημα που είχε στο χώρο του Αμφιθεάτρου.

ως τελική διευθέτηση

3.2 Να ζητείτε από τους οργανωτές εκδηλώσεων σε δημόσιους χώρους να έχουν δική τους
ασφάλιση για αστική ευθύνη εάν θέλουν να τους παραχωρείται ο χώρος. Ο Γραμματέας θα
φροντίσει να υπογράφουν το σχετικό έντυπο επί τούτου.

3.3 Κατόπιν ενημέρωσης εκ μέρους του Γραμματέα ότι ο κύριος δεν είναι
πρόθυμος να επιθεωρήσει της ζημιές του Αμφιθεάτρου το Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε
να ζητήσει από την να το επιθεωρήσει και υποβάλει εισήγηση για τον
τρόπο αποκατάστασης τους.

3.4 Με εισήγηση του Προέδρου τα μέλη ενέκριναν την αγορά υπηρεσιών σαρώθρου για 2
8 μέρες προτού παρθεί απόφαση για αγορά τέτοιου μηχανήματος.

3.5 Επίσης ομόφωνα αποφάσισαν την τοποθέτηση αντιολισθητικού επί της βόρειας
ράμπας εισόδου πλατείας.

3.6 Μετά από εισήγηση του προέδρου της Πολιτιστικής Επιτροπής αποφασίστηκε να τεθεί
υπό την αιγίδα του Κοινοτικού Συμβουλίου η εκδήλωση Boxing στις 27/07/2017 με κόστος
600 ευρώ και καραγκιόζη στις 30/07/2017 με κόστος 300 ευρώ.

3. 7 Ορίστηκε συνάντηση των μελών του Κοινοτικού Συμβουλίου με την Αναπτυξιακή της
Ένωσης Κοινοτήτων στις 21/07/2017 για συζήτηση και προώθηση διαφόρων θεμάτων
Αναπτυξιακού ενδιαφέροντος
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3.8 Κατόπιν διαβεβαίωσης του Γραμματέα ότι είναι και τα πραγματικά επικυρώθηκε ο
κατάλογος με τα παραχωρημένα μέτρα χρήσης στην δημόσια πλατεία για την τοποθέτηση
τραπεζιών και καρεκλών για τις ανάγκες των παρακείμενων επιχειρήσεων ως εξής

ΧQάσn δQΙ:!όσιου χώQου

Επιχείρηση
1

Εγκριμένα προςΑ/Α παραχώρηση τ.μ

81.

192.

3. 34

4. 17

5. 40 +1 Ο το τρίγωνο

6. 45

7. - 48

8. 48

9. 23

10. - 10

11. 29,5

12. 10

13. 26

e Όσον αφορά τα μέτρα παραχώρησης στην επιχείρηση αποφασίστηκε να
γίνει ειδική ρύθμιση. Δηλαδή η έκταση που επηρεάζει την είσοδο του μαγαζιού που
βρίσκεται έναντι του-να παραμείνει κενή με αντιστάθμισμα η χαμένη αυτή
έκταση να συμπληρωθεί στον δημόσιο χώρο που βρίσκεται έξω από το κλειστό
υποστατικό της Λαϊκής Τράπεζας, διατηρώντας έτσι τα 45 τ.μ

Να σταλούν επιστολές προς όλους τους πιο πάνω επιχειρηματίες και να τους
γνωστοποιείται η απόφαση του Συμβουλίου. Να τους επισημανθεί ότι δεν θα υπάρξει άλλη
παρατήρηση στην περίπτωση υπέρβασης των μέτρων που τους παραχωρήθηκαν και ότι ο
Γραμματέας έχει το ελεύθερο να προβαίνει σε καταγγελία με την Αστυνομία σε ανύποπτο
χρόνο.
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3.9 Τα μέλη έλαβαν αντίγραφα για τον έλεγχο νομιμότητας των συνεδριάσεων 7-
12/2017 τα οποία θα μελετηθούν και τυχόν απορίες θα συζητηθούν στην επόμενη
συνεδρία.

Η συνεδρία έληξε στις 23:30 χωρίς να καλύψει όλα τα θέματα της ατζέντας.

ος Λαζάρου
Πρόεδρος Κοινοτικού

Συμβουλίου Πισσοuρίοu
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